
SCHRIFTELIJKE VRAGEN, ex artikel 41 Reglement van Orde 

 
 

Gericht aan GS 
 

Gedeputeerde Avine Fokkens 

Inleidende toelichting De ChristenUnie en PvdA vroegen dit voorjaar, en ook 
eerder in 2012, aandacht voor het feit dat het station 
Heerenveen-Zuid/Thialf niet gebruikt wordt tijdens 
schaatswedstrijden of andere evenementen.  
 
IJsstadion Thialf is door het overslaan van het station per 
openbaar vervoer minder goed bereikbaar. Voor zover bij 
ons bekend vonden er de afgelopen maanden bestuurlijke 
overleggen plaats over dit onderwerp. Deze toezegging 
deed gedeputeerde Johannes Kramer tijdens de 
Statenvergadering van 27 februari 2019. 
 
Nu het nieuwe schaatsseizoen nadert zijn wij benieuwd 
naar de laatste ontwikkelingen en de CU en de PvdA stellen 
daarom de volgende vragen: 

Vragen 
 
 

1. Bent u het met ons eens dat station Heerenveen-
Zuid/Thialf zo snel mogelijk, bij voorkeur voor de 
start van het nieuwe schaatsseizoen, opengesteld 
moet worden bij evenementen? Zo nee, waarom 
niet? 
 

2. Wat zijn de uitkomsten van de overleggen over het 
opnieuw openstellen van station Heerenveen-
Zuid/Thialf bij schaatswedstrijden of andere 
evenementen? 
 

3. Wat kunt u, eventueel in samenwerking met de 
gemeente Heerenveen, extra doen om het 
openstellen van het station Heerenveen-Zuid/Thialf 
opnieuw mogelijk te maken voor schaatswedstrijden 
en andere evenementen.  
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